	Application for Guarantee and Undertaking to Bring domestic worker from Nepal

H.E. the Ambassador 

Embassy of Nepal

Doha-Qatar.

I, Mr/Ms--------------------------------------------, holder
 of Qatar's ID No.---------------------------------(Copy 

attached) valid up to---------------------------, aspire 

to hire and recruit a Nepali male domestic worker Mr.-------------------------------------------------, holder of ordinary Nepalese passport No.-------------------, issued at--------------------------(Place of issue) on -------------------------------(Date of issue) under my sponsorship to work at my residence as (--------------------) with monthly salary of QR.  (---------------) in the territory of the State of Qatar;

for initial contract period of two years keeping the renewal of contract for further period open between the worker and myself.  Two original employment contract duly verified and attested by the Ministry of Labour of the Government of State of Qatar is enclosed herewith for attestation by the Embassy of Nepal, Doha-Qatar. 
I shall be abide by the following terms and conditions as stipulated by the Embassy of Nepal, Doha-Qatar for the employment of this domestic worker:

1. I will bring the domestic worker to the Embassy within two months of his arrival thereby completing all the processes i.e. visa stamping and opening bank account under his name. 

2. The Embassy can periodically speak to the domestic worker at telephone no. ---------------------of my residence or his direct contact no. ---------------------, subject to my consent.

3. I will transfer an amount of Qr. ---------------- to the worker's account against the payment of his monthly salary and take him to withdraw the amount for the purpose of remitting the same to his family back in Nepal as per his will.

4. I will provide free visa, free onward (joining) and return air passage after the completion of contract period, resident permit, food, safe accommodation, free medical treatment.

 5. I assure to the Embassy that I will bring my domestic worker using Tribhuvan International Airport in Kathmandu, Nepal.

6. I have attached herewith the approval issued by the Ministry of Interior of the Government of Qatar under my name to bring domestic worker from Nepal for the kind reference of the Embassy subject to verification from the Mission.

7. I take the full guarantee to provide a decent bachelor accommodation, air conditioner and proper ventilator to my domestic worker once he joins in service.

. 
8. I will inform the Embassy of the worker's departure and arrival from any third country along with me on holiday or tour or voyage. I will not supply the worker to any third party within and outside Qatar. He will be employed solely for the service of my family.

9. I will provide the worker a 21 day paid leave after completion of one year and if he wants to go for vacation after successful completion of two years of contract period, I will provide 42 day salary as leave pay along with an up and down air passage. Even if she goes for cancellation after the completion of contract, I will provide her the leave pay and a return air passage to Nepal.
10. I will obtain (Life Insurance worth QR. 200.000) to the designated domestic worker during the period of contract before or after his entry to the country. If I didn't do so, I will be obliged to pay compensation of QR. 200.000, in case of death of the worker. 
Name of the Sponsor:------------------------------

Signature of the Sponsor:----------------------------

Contact No. of the Sponsor (Cell Phone):

-----------------------------------------------
Electricity No.:--------------------------------------


	كتاب بالضمان والتعهد لإستقدام عامل علي الكفالة الشخصية من  النيبال

سعادة السفير

السفارة النيبالية 

الدوحة- قطر
أنا السيد/ السيدة:----------------------------------------
حامل بطاقة شخصية قطرية رقم ------------------------
(مرفق صورة منها) صالحة لغاية------------------------ 
أرغب بتوظيف عامل نيبالي / السيد -------------------
-------------، يحمل جواز سفر نيبالي رقم:--------------
صادر من -------------------- ( مكان الإصدار) بتاريخ------------------- (تاريخ الإصدار) للعمل تحت كفالتي وبمنزلي وبعقد لمدة سنتين قابلة للتجديد لفترة أخري بموافقة الطرفين، بمهنة (-------------------) وبراتب شهري مبلغ وقدره(------------) ريال في داخل حدود دولة قطر.

 مرفق طيه نسختين أصليتين من عقد العمل مصدقتين من  وزارة العمل بدولة قطر وذلك لتصديقهما من قبل السفارة النيبالية بالدوحة، قطر.
وعليه فإنني ألتزم بتنفيذ الشروط التالية علي النحو المنصوص عليه من قبل السفارة النيبالية بالدوحة، قطر لتوظيف هذه العامل.

1. أتعهد  بإحضار العامل إلي السفارة النيبالية  بالدوحة في غضون شهرين من تاريخ دخوله  إلي  دولة قطر وذلك بعد إستكمال كل الإجراءات الضرورية ووضع ختم الإقامة وفتح حساب مصرفي بإسمه. 
2. سوف أسمح للسفارة النيبالية بالدوحة وبصفة دورية الإتصال علي العامل علي هاتف  منزلي رقم: ------------------ أو إتصال مباشر علي تلفون جوال رقم--------------------.
3. أتعهد بتحويل مبلغ ------------ ريال  فقط  لحساب العامل بالبنك  كراتب شهري وإصطحابه للبنك في حال أن أراد  سحب مبلغ معين وتحويله إلي أسرته بالنيبال.
4. أتعهد بدفع رسوم الإقامة وتوفير تذكرة سفر ( القدوم من نيبال لأول مرة) وتذكرة عودة عند إكمال العامل لفترة العقد وأيضاً  بتوفير السكن الملائم ، الطعام كافي، العلاج والأدوية المجانية.
5. أتعهد للسفارة بأنني سوف أقوم  بجلب العامل عن طريق مطار تريبهوفان الدولي بكاتماندو بالنيبال.
6. أرفق طيه صورة من موافقة التأشيرة صادرة من وزارة الداخلية بحكومة دولة قطر بغرض إستقدام العامل من النيبال لمرجعية السفارة النيبالية بغرض تكملة الأوراق والتصديق عليها.
7. أتعهد بتوفير سكن ملائم، مكيف هواء، تهوية مناسبة للعاملر وذلك عند إلتحاقه بالعمل.
8. أتعهد بإعلام السفارة النيبالية بالدوحة بتاريخ مغادرة ووصول العامل وذلك عند سفره إلي خارج دولة قطر برفقتي إلي أي دولة أخري  لقضاء الإجازات أو بغرض السياحة. ايضاً أتعهد بعدم تشغيل العامل لطرف آخر داخل أو خارج دولة قطر وأنني سوف اوفر له العمل في نطاق أسرتي.

9. أتعهد  بدفع راتب 21يوما كبدل إجازة وذلك بعد إكمال سنة واحدة في خدمتي وراتب 42 يوما عند إكمال مدة العقد فترة السنتين وفي حال أن أبدي العامل عدم رغبته في تجديد العقد ورغبته في السفر نهائياً إلي النيبال سوف أقوم بدفع راتب شهرين كبدل إجازة وتوفير تذكرة العودة إلي النيبال.
10.أتعهد بإصدار بوليصة  تأمين ( علي الحياة-   بقيمة 200.000 ريال) للعامل المراد إستقدامه يغطي فترة سريان العقد وذلك قبل أو بعد دخوله إلي البلاد وفي حال عدم التزامي بذلك يعتبر ماذكر بمثابة تعهد يلزمني بدفع مبلغ 200.000 ألف ريال كتعويض في حال وفاة العامل. 

إسم الكفيل:--------------------------------------------
توقيع الكفيل:-------------------------------------------
أرقام تلفونات الكفيل:-----------------------------------
رقم الكهرباء:------------------------------------------



